



迪士尼童话婚礼晚宴套餐
Disney Fairy Tale Weddings Dinner Banquet Package



爱·仙境奇缘
Love · An Enchanted Encounter

上海迪士尼乐园酒店乐享婚礼晚宴
Deluxe wedding banquet at Shanghai Disneyland Hotel

四十五分钟餐前鸡尾酒会 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒)
45 minutes pre-dinner cocktail (incl: soft drinks, chilled juice and local beer)

三小时乐享酒水畅饮套餐 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒)
3-hours deluxe beverage package (incl: soft drinks, chilled juice and local beer)

双人入住上海迪士尼乐园酒店套房一晚, 并于房间享用特色蜜月早餐
One night accommodation in a Suite at Shanghai Disneyland Hotel with in-room honeymoon breakfast

婚礼前专享6人免费试餐
Pre-wedding food tasting for 6 guests

童话婚礼切蛋糕仪式
Fairy Tale Weddings mock cake for cake-cutting ceremony

一瓶香槟供新人仪式使用
1 bottle of champagne for toasting

迪士尼主题舞台及场地布置
Disney-themed stage, venue décor and wedding carpet

迪士尼主题婚宴餐桌鲜花摆设
Disney themed dining table fresh floral centerpieces

特制迪士尼新娘手捧花, 新郎胸花及四位嘉宾胸花
Tailor-made bridal bouquet, groom boutonniere and 4 corsages

新人专属的婚宴流程及现场舞台监督服务
Personalized banquet rundown & professional stage management by entertainment team

迪士尼婚礼主题音乐及音响、灯光器材
Professional audio, lighting support and Disney background music arrangement

嘉宾签名簿一套
1 set of guest registration booklet

每席赠送迪士尼婚宴请柬二份
2 sets of Disney wedding invitation per table

童话婚礼新人礼物
Fairy Tale Weddings keepsakes for bride and groom

特制童话婚礼证书
Personalized Fairy Tale Weddings certificate

婚礼统筹专家现场服务
On-site personal wedding specialist

新娘专属助手一名
A dedicated in-house bridal assistant

新娘化妆间一间
Exclusive use of one VIP bridal room

上海迪士尼乐园标准一日票2张
2 Tickets to Shanghai Disneyland Park



上海迪士尼度假区保留更改以上资料之权利而无需事先作另行通知。本文件仅供讨论之用, 并不构成协议或达成协议的要约。因此, 在双方就上述事项签署书面协议之前, 本文对双方均不具有约束力, 任何一方均可随时因任何原因撤出讨论并无须对另一方承担任何责任。

Shanghai Disney Resort reserves the right to amend the above information without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

“爱·仙境奇缘”婚宴套餐每桌供拾位敬用
The “Love · An Enchanted Encounter” Package is for table of 10 guests

以上套餐15桌起
The above price is applicable from the minimum of 15 tables



迪士尼童话婚礼晚宴套餐
Disney Fairy Tale Weddings Dinner Banquet Package



诺·以爱之名
Vow · In the Name of Love

上海迪士尼乐园酒店尊享婚礼晚宴
Premier wedding banquet at Shanghai Disneyland Hotel

四十五分钟餐前鸡尾酒会 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒、气泡酒)
45 minutes pre-dinner cocktail (incl: soft drinks, chilled juice, local beer and sparkling wine)

三小时尊享酒水畅饮套餐 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒、每桌2瓶店选葡萄酒)
3-hours premier beverage package (incl: soft drinks, chilled juice, local beer and 2 bottles of house wine per table)

双人入住上海迪士尼乐园酒店套房一晚, 并于房间享用特色蜜月早餐、香槟及鲜花摆设
One night accommodation in a Suite at Shanghai Disneyland Hotel with in-room honeymoon breakfast, champagne and fresh floral arrangement

婚礼前专享6人免费试餐
Pre-wedding food tasting for 6 guests

迪士尼朋友米奇和米妮将亲临切蛋糕仪式
An appearance by Mickey & Minnie for the cake-cutting ceremony

一瓶香槟供新人仪式使用
1 bottle of champagne for toasting

迪士尼主题舞台及场地布置
Disney-themed stage, venue décor and wedding carpet

迪士尼主题婚宴餐桌鲜花摆设
Disney themed dining table fresh floral centerpieces

特制迪士尼新娘手捧花, 新郎胸花及六位嘉宾胸花
Tailor-made bridal bouquet, groom boutonniere and 6 corsages

新人专属的婚宴流程及现场舞台监督服务
Personalized banquet rundown & professional stage management by entertainment team

迪士尼婚礼主题音乐及音响、灯光器材
Professional audio, lighting support and Disney background music arrangement

嘉宾签名簿一套
1 set of guest registration booklet

每席赠送迪士尼婚宴请柬三份
3 sets of Disney wedding invitation per table

童话婚礼新人礼物
Fairy Tale Weddings keepsakes for bride and groom

每席赠送宾客精美回礼十份
Disney Fairy Tale Weddings premium for banquet guests (10 guests per table)

特制童话婚礼证书
Personalized Fairy Tale Weddings certificate

婚礼统筹专家现场服务
On-site personal wedding specialist

新娘专属助手一名
A dedicated in-house bridal assistant

新娘化妆间一间
Exclusive use of one VIP bridal room

上海迪士尼乐园标准一日票 4张
4 Tickets to Shanghai Disneyland Park

结婚一周年纪念日享受酒店双人晚餐券 (上海迪士尼乐园酒店餐厅适用)
Dinner coupon for newlyweds in hotel restaurant on the 1st year wedding anniversary



上海迪士尼度假区保留更改以上资料之权利而无需事先作另行通知。本文件仅供讨论之用, 并不构成协议或达成协议的要约。因此, 在双方就上述事项签署书面协议之前, 本文对双方均不具有约束力, 任何一方均可随时因任何原因撤出讨论并无须对另一方承担任何责任。

Shanghai Disney Resort reserves the right to amend the above information without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

“诺·以爱之名”婚宴套餐每桌供拾位敬用
The “Vow · In the Name of Love” Package is for table of 10 guests

以上套餐15桌起
The above price is applicable from the minimum of 15 tables



迪士尼童话婚礼晚宴套餐
Disney Fairy Tale Weddings Dinner Banquet Package



心·传世永恒
Heart · Faith in Eternity

上海迪士尼乐园酒店至享婚礼晚宴
Luxury wedding banquet at Shanghai Disneyland Hotel

四十五分钟餐前鸡尾酒会 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒、香槟)
45 minutes pre-dinner cocktail (incl: soft drinks, juice, local beer and champagne)

三小时至享酒水畅饮套餐 (含: 软饮料、冰冻果汁、国产啤酒、进口葡萄酒)
3-hours luxury beverage package (incl: soft drinks, juice, beer and imported wine)

双人入住上海迪士尼乐园酒店套房1晚, 并于房间享用特色蜜月早餐、香槟、鲜花摆设及为新人特设的小心意
1 night accommodation in a suite at Shanghai Disneyland Hotel with in-room honeymoon breakfast, champagne, fresh floral arrangement and special amenities

婚礼前专享6人免费试餐
Pre-wedding food tasting for 6 guests

迪士尼朋友米奇和米妮将作为嘉宾亲临婚礼现场
An appearance by Mickey & Minnie Mouse

迪士尼魔法蛋糕秀
Disney wedding cake mapping

一瓶香槟供新人仪式使用
1 bottle of champagne for toasting

迪士尼主题舞台及场地布置
Disney-themed stage, venue décor and wedding carpet

迪士尼主题婚宴餐桌鲜花摆设
Disney themed dining table fresh floral centerpieces

特制迪士尼新娘手捧花, 新郎胸花及八位嘉宾胸花
Tailor-made bridal bouquet, groom boutonniere and 8 corsages

新人专属的婚宴流程及现场舞台监督服务
Personalized banquet rundown & professional stage management by entertainment team

迪士尼婚礼主题音乐及音响、灯光器材
Professional audio, lighting support and Disney background music arrangement

嘉宾签名簿一套
1 set of guest registration booklet

每席赠送迪士尼婚宴请柬五份
5 sets of Disney wedding invitation per table

童话婚礼新人礼物
Fairy Tale Weddings keepsakes for bride and groom

每席赠送宾客精美回礼十份
Disney Fairy Tale Weddings premium for banquet guests (10 guests per table)

于上海迪士尼乐园拍摄独家童话式结婚照 (日间摄影套餐)
Exclusive Disney Fairy Tale Weddings Photography Service at Shanghai Disneyland Resort (Daytime session)

特制童话婚礼证书
Personalized Fairy Tale Weddings certificate

婚礼统筹专家现场服务
On-site personal wedding specialist

新娘专属助手一名
A dedicated in-house bridal assistant

新娘化妆间一间
Exclusive use of one VIP bridal room

上海迪士尼乐园标准一日票6张
6 Tickets to Shanghai Disneyland Park

结婚一周年纪念日享受酒店双人晚餐券 (上海迪士尼乐园酒店餐厅适用)
Dinner coupon for newlyweds in hotel restaurant on the 1st year wedding anniversary



上海迪士尼度假区保留更改以上资料之权利而无需事先作另行通知。本文件仅供讨论之用, 并不构成协议或达成协议的要约。因此, 在双方就上述事项签署书面协议之前, 本文对双方均不具有约束力, 任何一方均可随时因任何原因撤出讨论并无须对另一方承担任何责任。

Shanghai Disney Resort reserves the right to amend the above information without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

“心·传世永恒”婚宴套餐每桌供拾位敬用
The “Heart · Faith in Eternity” Package is for table of 10 guests

以上套餐15桌起
The above price is applicable from the minimum of 15 tables